
Minnesanteckningar GR-möte 14/9 2023 

10 personer från 9 gårdar deltar 

Utlovat informationsmöte om husens underhåll kommer. Styrelsen måste först sätta sig in i frågan 
ordentligt. 

Startdatum för postlådorna aviseras i DK-nytt. Nycklar ska delas ut till de boende. 

 

B-gården: Inget att ta upp.  

C-gården: Frågor om grävningen utanför C och D – Det är lagat, isolerat och besiktigat. Besiktningen 
noterade några åtgärder som behövde göras, därefter grävs hålen igen. Asfaltering till våren då 
marken hunnit sätta sig. Värmen ska vara igång igen. 

D-gården: Inget att ta upp. 

E-gården: Inget att ta upp. 

G-gården: Fråga om fjärrvärmen. För ett par år sedan var det en läcka utanför G och nyligen var det 
en läcka vid D-gården. Hur ser kontrollen över systemet ut nu? – Föreningens rör är gamla. 
Undersökning är gjord med hjälp av Kraftringen. Förslag på åtgärder ska synkas med Riksbyggens 
underhållsplan. 

I-gården: Gården har fått fruktmögel i ett äppelträd. Obs på om det spridit sig till andra fruktträd på 
området. Angripen frukt får inte slängas i kompost eller trädgårdsavfall utan i brännbart. För att 
förebygga hjälper att gallra kart tidigare på säsongen. 

K-gården: Kraftig lukt av fukt i en lägenhet. Föreningen har provat täta längs rör från krypgrunden i 
10 lgh men oklart vad det haft för effekt. Hör gärna av er till vicevärd Tina om ni i dessa lägenheter 
har synpunkter. Ny åldersbeständig plast finns i alla krypgrunder, behovsstyrda avfuktare finns på 
några ställen.  

N-gården: Vill planera träd på gården och efterfrågar tips på vad som inte bör planteras. Uppmanas 
maila styrelsen och trädgårdsgruppen för goda råd. Har även ett högt träd mellan två hus. Även här 
kan trädgårdsgruppen vara behjälplig. 

O-gården: Har byggt/köpt (?) pizzaugn till gården 

P-gården: Fråga om beställning av lekstuga eller bygga själv? - Behöver vara godkänd enl standard. 
Finns plan för tvätt av fasaden? – Information kommer. Vi får tvätta själva. 

Undran vad som hänt med arbetet i Solcellsgruppen och gruppen kring Gemensamt elavtal? – Delvis 
är detta beroende av underhållsplanen. Anna kollar status på arbetet i grupperna och återkommer. 
Gemensamt elavtal borde gå att ordna oavsett, men kräver möjligen att alla i föreningen är med.  

Q-gården: meddelar att arbetet mot för höga hastigheter genom Bananparken läggs på is eftersom 
kommunen nu sätter upp varningsskyltar. Vi avvaktar ev effekt av detta. 

Fråga om speglar vid förråden för att lättare se kommande cyklar? Väldigt hög växtlighet i korsningar 
på flera ställen. Värst vid förråden på Ilionsidan, men även från B/D ut mot cykelvägen. – Tina 
noterar. 



S-gården: Finns intresse av bilpool? Föreningen kan teckna avtal. Diskussion kring olika tjänster och 
möjligheter, tex en kombo av bilar och lådcyklar. Motion i frågan till stämman 2021 röstades ner. Info 
finns på hemsidan. 

 


